样本



### 食品安全管理体系

### 企业名称

位于: XX 国家 XX 地点

已经过评估并确定符合

FSSC 22000

食品安全管理体系认证方案要求,包括:

ISO 22000:2018, ISO/TS 22002-1:2009 和 FSSC 22000 附加要求(第6版)

该证书的适用范围:

范围描述【过程/活动,产品和/或服务描述】

食品链子行业类别【CO/CI/CII/CIII/CIV】

排除适用【排除的产品/流程/服务描述】(如果适用)

审核完成方式: 严重事件导致的完全远程审核(如果适用)

最近一次不通知审核的日期\*:

COID: CHN-xxxxxxxxxx

 认证决定日期:
 xxxx-xx-xx

 初次认证日期:
 xxxx-xx-xx

颁发日期: xxxx-xx-xx 有效期至: xxxx-xx-xx

\* 在初次认证审核后至少一次监督审核以不通知审核方式进行,并在此后每三年进行一次。



二维码





颁发机构:凯新认证(北京)有限公司 Issued by: KaiXin Certification (Beijing) Co., Ltd

地址:中国北京市东城区新中西街新中大厦309室 Address: Room 309, Xin Zhong Building, Xin Zhong West street, Dong Cheng District, Beijing, China

本证书的真实性可在FSSC22000的获证组织数据库中核实(www.fssc.com)。 The authenticity of this certificate can be verified in the FSSC 22000 database of Certified Organizations available on www.fssc.com.

本证书可通过公司网站www.kaixin-cert.com或电子邮件kcb@kcb-china.com进行查询。本证书在国家规定的各行政、资质许可范围及有效期内使用有效。
Organizations can verify the certificate status on website www.kaixin-cert.com or by email kcb@kcb-china.com. The certificate should be sued under national specified administrative license scope and within the valid date.

# **Template**



#### The Food Safety Management System of

### Name Of Organization

at: Location, Country

has been assessed and determined to comply with the requirements of

FSSC 22000

Certification scheme for food safety management systems consisting of the following elements:

ISO 22000:2018, ISO/TS 22002-1:2009 and

Additional FSSC 22000 requirements (Version 6)

This certificate is applicable for the scope of

SCOPE statement [process/activities, product and/or service description]

Food Chain Subcategory [CO/CI/CII/CIII/CIV]

Exclusions apply [excluded product/process/service description] (if applicable)

Audit Delivery: Full Remote Audit due to serious event (if applicable)

Date of the last unannounced audit\*:

COID: CHN-xxxxxxxx

Certificate of registration number: 069FSSCxxxxxxx

Certification decision date: xxxx-xx-xx

Initial certification date: xxxx-xx-xx

Issue date: xxxx-xx-xx

Valid until: xxxx-xx-xx

\*At least one (1) surveillance audit is required to be undertaken unannounced after the initial certification audit and within catch three (3) year period thereafter.



二维码





颁发机构: 凯新认证(北京)有限公司 Issued by: KaiXin Certification (Beijing) Co., Ltd

地址:中国北京市东城区新中西街新中大厦309室 Address: Room 309, Xin Zhong Building, Xin Zhong West street, Dong Cheng District, Beijing, China

本证书的真实性可在FSSC22000的获证组织数据库中核实(www.fssc.com)。 The authenticity of this certificate can be verified in the FSSC 22000 database of Certified Organizations available on www.fssc.com.

本证书可通过公司网站www.kaixin=cert.com或电子邮件kcb@kcb-china.com进行查询。本证书在国家规定的各行政、资质许可范围及有效期内使用有效。
Organizations can verify the certificate status on website www.kaixin=cert.com or by email kcb@kcb-china.com. The certificate should be sued under national specified administrative license scope and within the valid date.

样本



### 食品安全管理体系

## 企业名称

位于: XX 国家 XX 地点

已经过评估并确定符合

FSSC 22000

食品安全管理体系认证方案要求,包括:

ISO 22000:2018, ISO/TS 22002-4:2013 和 FSSC 22000 附加要求(第 6 版)

该证书的适用范围:

范围描述【过程/活动,产品和/或服务描述】

食品链子行业类别【I】

排除适用【排除的产品/流程/服务描述】(如果适用)

审核完成方式: 严重事件导致的完全远程审核(如果适用)

最近一次不通知审核的日期\*:

COID: CHN-xxxxxxxxxx

证书注册号: 069FSSCxxxxxxxxxx

认证决定日期: xxxx-xx-xx初次认证日期: xxxx-xx-xx

颁发日期 : xxxx-xx-xx

有效期至: xxxx-xx-xx

\* 在初次认证审核后至少一次监督审核以不通知审核方式进行,并在此后每三年进行一次。



二维码



颁发机构:凯新认证(北京)有限公司 Issued by: KaiXin Certification (Beijing) Co., Ltd

地址:中国北京市东城区新中西街新中大厦309室 Address: Room 309, Xin Zhong Building, Xin Zhong West street, Dong Cheng District, Beijing, China

本证书的真实性可在FSSC22000的获证组织数据库中核实(www.fssc.com)。 The authenticity of this certificate can be verified in the FSSC 22000 database of Certified Organizations available on www.fssc.com.

本证书可通过公司网站www.kaixin-cert.com或电子邮件kcb@kcb-china.com进行查询。本证书在国家规定的各行政、资质许可范围及有效期内使用有效。
Organizations can verify the certificate status on website www.kaixin-cert.com or by email kcb@kcb-china.com. The certificate should be sued under national specified administrative license scope and within the valid date.

# **Template**



#### The Food Safety Management System of

### Name Of Organization

at: Location, Country

has been assessed and determined to comply with the requirements of

FSSC 22000

Certification scheme for food safety management systems consisting of the following elements:

ISO 22000:2018, ISO/TS 22002-4:2013 and

Additional FSSC 22000 requirements (Version 6)

This certificate is applicable for the scope of

SCOPE statement [process/activities, product and/or service description]

Food Chain Subcategory [I]

Exclusions apply [excluded product/process/service description] (if applicable)

Audit Delivery: Full Remote Audit due to serious event (if applicable)

Date of the last unannounced audit\*:

COID: CHN-xxxxxxxx

Certificate of registration number: 069FSSCxxxxxxx

Certification decision date: xxxx-xx-xx

Initial certification date: xxxx-xx-xx

Issue date: xxxx-xx-xx

Valid until: xxxx-xx-xx

\*At least one (1) surveillance audit is required to be undertaken unannounced after the initial certification audit and within catch three (3) year period thereafter.



二维码



颁发机构:凯新认证(北京)有限公司 Issued by: KaiXin Certification (Beijing) Co., Ltd

地址:中国北京市东城区新中西街新中大厦309室 Address: Room 309, Xin Zhong Building, Xin Zhong West street, Dong Cheng District, Beijing, China

本证书的真实性可在FSSC22000的获证组织数据库中核实(www.fssc.com)。 The authenticity of this certificate can be verified in the FSSC 22000 database of Certified Organizations available on www.fssc.com.

本证书可通过公司网站www.kaixin=cert.com或电子邮件kcb#kcb-china.com进行查询。本证书在国家规定的各行政、资质许可范围及有效期内使用有效。
Organizations can verify the certificate status on website www.kaixin=cert.com or by email kcb@kcb-china.com. The certificate should be sued under national specified administrative license scope and within the valid date.